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Jaarverslag wijkraad Brakkenstein 2013   

 

Samenstelling en werkwijzen van de wijkraad: 

De wijkraad  is een groep bewoners van de wijk Brakkenstein die de algemene belangen behartigt 

van de bewoners van Brakkenstein. De wijkraad is een onafhankelijke vereniging. Dit jaar tot juli 

2013 bestond de raad uit 10 leden 4 vrouwen en 6 mannen. Een lid heeft na vele jaren lidmaatschap 

in de maand juli haar lidmaatschap beëindigd. Vanaf september bestaat de wijkraad uit 6 mannen en 

3 vrouwen. Ieder lid is deelnemer van de wijkraad op persoonlijke titel.  

Samenstelling: 

Hermine Groenendaal voorzitter, Leo Meerts waarnemend voorzitter, Annelies van de Wildt 

secretaris, Netty de Hoogh penningmeester, en de leden Richard Abbink, Stefan Daamen, Marc 

Koster, Toon Pelkmans, Thea Vrolijks ( tot juli 2013), Rob van Westrienen. Joop Stokkem heeft een 

vergadering bijgewoond als belangstellende voor het lidmaatschap voor de wijkraad. De heer 

Stokkem heeft uiteindelijk besloten geen lid te worden. 

De wijkraad onderhoudt contact met de gemeente door meestal één maal per jaar te overleggen met 

een delegatie van het college van B&W. In 2013 heeft er ‘n overleg met de wethouders plaats 

gevonden op 17 januari van dit jaar. Daarnaast is er samenwerking met de wijkmanager Ed van Dael 

wijkmanager, en de wijkbeheerder Rob van de Wetering.  

De wijkraad heeft dit jaar gewerkt met een budget  van 1200 euro subsidie van de gemeente 

Nijmegen. 

De wijkraad heeft in 2013   8 x vergaderd. 24/01,  12/02 ingelaste vergadering, 26/02 openbare 

wijkraad met als hoofdthema de presentatie van de resultaten van het onderzoek onder de 

wijkbewoners. 16/04, 11/06 en 18/06, 17/09, 05/11, 03/12. (openbare vergadering. Dit maal met de 

onderwerpen ontwikkeling nieuwe basisschool /parkeren en verkeer/ STIP/en mijn buurtje.nl), 

De vergaderingen vinden plaats in verzorgingshuis De Veste Brakkenstein aan de Driehuizerweg.  

De wijkraad communiceert met de buurt middels de papieren uitnodiging voor de openbare 

vergadering. Deze wordt een week voor de datum huis aan huis verspreid. Naast de uitnodiging en 

de agenda worden daarin de relevante thema’s kort toegelicht.  Standaard ontvangen de volgende 

mensen digitaal op naam een uitnodiging: wijkmanager Ed van Dael, wijkbeheerder Rob van de 

Wetering, wijkagent Jan van Uden, namens ZZG Rik Geerling, huisarts Paul Pulles,  

De wijkraad maakt ook gebruik van de website www. Brakkenstein.nl. Er is een speciale pagina voor 

de wijkraad aangebracht. De secretaris zorgt voor vulling van de pagina. De agenda en verslag van de 

openbare vergadering zijn daar te vinden. 

 

De wijkraad heeft zich in 2013 met de volgende thema’s bezig gehouden:  

 

Communicatie in en met de wijk. 

Er zijn oriënterende gesprekken gevoerd met de Nijmegen Oost om aan te sluiten bij de wijkkrant 

Oost. Tijdens deze oriëntatie is ook gesproken over de mogelijkheid aansluiting te maken  met 

Mijnbuurtje.nl. Mijn Buurtje.nl helpt bewoners om andere buurtbewoners makkelijker te leren 
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kennen en laat op een leuke manier zien wat er in de buurt te doen is. (Mijn buurtje.nl is al 

operationeel in de wijken Nijmegen Oost, Noord en Dukenburg.) Zo voelen mensen zich meer thuis in 

de buurt in de veronderstellingen dat bewoners makkelijk dingen zelf kunnen regelen en met andere 

buurtbewoners dingen doen. De wijkraad regelt een presentatie van de initiatiefnemer Eric Hendrix 

en ook tijdens de openbare wijkvergadering in december verzorgt Eric  een  presentatie voor de 

aanwezigen van de vergadering. Het is de bedoeling dat Mijnbuurtje.nl voor onze wijk beschikbaar 

komt. De wijkraad is enthousiast. Er zijn advertenties geplaatst om 2 buurtverbinders te werven. 

Enquête onder de bewoners van de wijk Brakkenstein.  

In december 2012 hebben 2  bestuursleden Richard Abbink en Annelies de Wildt een enquête 

digitaal en analoog voorbereid en uitgevoerd onder alle bewoners van Brakkenstein. In het 

onderzoek namens de wijkraad wilden zij te weten komen:  

Hoe de bewoners van Brakkenstein leven? Waarover zij tevreden zijn, wat wensen zijn en of de 

bewoner actief wil zijn.  

Sociale kaart wijk Brakkenstein. 

In dit jaar is de Sociale Kaart van activiteiten van professionals en instellingen beschikbaar gekomen 

en verspreid onder de bewoners van de wijk. De wijkraad is gevraagd voor  commentaar. 

 

Groene route Nijmegen. 

Bij de overleggen mbt de aanleg van de groene route  naar Nijmegen is  de wijkraad  Brakkenstein 

steeds met een vertegenwoordiging betrokken geweest.  De route loopt niet door de wijk maar langs 

de wijk. De Scheidingsweg is onderdeel van de groene route. 

 

Ontwikkelingen Kerk en Klooster. 

In 2013 is het klooster Berchmanianum verkocht aan de Radboud Universiteit en mede daarom is er 

een overleg gestart tussen de paters en de project ontwikkelaar Balast Nedam en de gemeente om 

de bouwplannen van het gebied Kerk en Klooster en mn de plannen tav het Hofgebouw aan de 

Heijendaalseweg te verkennen. De wijkraad  is in september ‘en petite comité’ geïnformeerd door 

gemeente de projectontwikkelaar en de directeur van de kloostergemeenschap over de 

bouwplannen. In december zijn de bewoners van de wijk  bij een informatiebijeenkomst  locatie 

Berchmanianum geïnformeerd over de op stapel zijnde bouwplannen. 

Ontwikkeling en realisatie Kloostertuin. 

De Kloostertuin is 3 oktober onder ruime belangstelling van bewoners uit de Wijk, door wethouder 

Tankir geopend als de tuin voor en door de bewoners van de wijk.  De gemeente verzorgt het  groot 

onderhoud. Mede op initiatief  van een vertegenwoordiging van de wijkraad is een tuinwerkgroep 

van vrijwilligers uit de wijk actief. Zij draagt zorg voor het ‘klein onderhoud’ en zij initiëren allerlei 

activiteiten zoals een picknick in de tuin.  

 

Nieuwbouw Basisschool in Hart van  Brakkenstein. 

Na jaren van voorbereiding zijn dit voorjaar de plannen voor de nieuwbouw van Basisschool 

Brakkenstein in het Hart van Brakkenstein bekend gemaakt. De nieuw te bouwen school ziet er 

prachtig uit, maar de Wijkraad heeft zorgen over de verkeersveiligheid bij en rondom de school. Er is 

een zogenaamde ‘Zoen en Zoefzone’ gepland op het schoolplein. Er is niet voorzien in voldoende 

parkeerplaatsen voor de ouders die hun kinderen komen brengen en halen en de wijkraad maakt 
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zich zorgen over de extra verkeersdruk op de Heijendaalseweg, de Lentiusstraat en de Pater 

Eymardweg. De wijkraad vraagt zich af of  een nieuwbouw op de huidige locatie  van de bestaande 

school nog mogelijk is. De oorspronkelijke plannen van een brede school, met wijkvoorzieningen is 

geheel verlaten. In de nieuwe basisschool is alleen ruimte gereserveerd voor kinderopvang. Op de 

huidige locatie is de verkeersafwikkeling vele malen simpeler. Inmiddels is de ouderraad van de 

Basisschool actief. De voorzitter  heeft de bewoners tijdens de openbare vergadering in december 

geïnformeerd over de activiteiten van de ouderraad en de contacten met de directie stichting Sint 

Joseph Rini Braadt.  

Op 15  november is er gesproken met een delegatie van de wijkraad, betrokkenen Basisschool 

Brakkenstein (werkgroep nieuwbouw van de ouderraad (OR))  en de wethouders Kunst en Beerten 

over de zorgen mbt de verkeerssituatie bij de nieuwbouw aan de Heyendaalseweg. De gemeente 

zegt toe aandacht te geven aan de vraag mbt de verkeersveiligheid op de locatie. 

 

Parkeeroverlast. 

De wijkraad vraagt de gemeente diverse malen  of  de parkeerproblemen die hier al jaren spelen 

aangepakt kunnen worden. Een onderzoek naar de parkeerdruk wordt toegezegd. Achteraf blijkt dat 

in november 2011 een meting is gedaan, waarvan de resultaten pas in het najaar van 2012 met de 

wijkraad worden gedeeld. Op  het verzoek van de wijkraad om tot actie over te gaan organiseert de 

afdeling mobiliteit van de gemeente in januari 2013 een avond voor de bewoners om de klachten te 

bespreken. De gemeente is ook benieuwd naar de oplossingen die mensen aandragen. Van deze 

groep hebben 70 mensen een plek gekregen aan  de discussietafels.  

Buslijnen.  

De routes van de buslijnen van ‘BRENG’ zullen dit jaar veranderen. Al enkele jaren is er een 

actiegroep die strijdt tegen de bus over de Heyendaalseweg. Er is inmiddels ook een actiegroep uit 

de Driehuizerweg ontstaan die wil voorkomen dat de bus door de Driehuizerweg zal gaan rijden. Er 

wordt gezocht naar alternatieven. Op verzoek van de wijkraad organiseert de gemeente samen met 

de busmaatschappij BRENG  twee avonden waarop de verschillende groepen alternatieven kunnen 

aandragen en de voor- en nadelen hiervan zullen zijn. Verzorgingshuis de Veste Brakkenstein lijkt wel 

te pleiten voor een bushalte in de buurt van de Veste. De gemeenteambtenaar zal de gegevens 

uitwerken en daarna zal de wethouder een beslissing nemen. Verondersteld wordt dat de beslissing 

pas in 2014 zal worden genomen. 

Busroute  Brakkenstein. 

Vanaf 2 juni zal de nieuwe dienstregeling van start gaan.  

Eerder is de wijkraad actief betrokken bij de discussie over de keuze van de aanpassing van de routes 

van de buslijn en m.n. over de inzet van evt. de Driehuizerweg. Anderzijds wordt ook aandacht 

gevraagd voor de overlast van de buslijn bij de bocht Heijendaalseweg Scheidingsweg. Na veel 

discussie en overleg besluit BRENG en gaat per 2 juni de nieuwe dienstregeling in. De Driehuizerweg 

wordt niet ingezet.  De rol van de wijkraad is m.n. bemiddelend geweest in de 2 bewonersgroepen 

die beide inhoudelijk tegenover elkaar stonden.  

Winkelcentrum 'de Fest' . 

Dit jaar is mede door de vele acties van de wijkraad o.a. contact met de wijkbeheerder en door bij 

herhaling de noodkreet te laten horen om het gebied, de omgeving van Winkelcentrum de Fest 

onder handen genomen. In het voorjaar van 2013 is een start gemaakt met het onderhoud.  
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Opblaasbare tennishal Rapiditas. 

Ook dit is een onderwerp dat de wijkraad al een aantal jaren bezig houdt. Vanaf 2006 is de 

Tennisvereniging Rapiditas al actief om een overdekte ‘opblaasbare’ hal te realiseren voor 

tennistrainingen in de wintermaanden. Tot nu toe ondervindt de vereniging vanuit de bewoners van 

de wijk veel tegenstand. Op woensdag 18 september 2013  wordt er in de gemeenteraad een motie 

van de Nijmeegse fractie ‘Rapiditas structureel onder dak‘ aangenomen met de opdracht aan het 

college om te onderzoeken naar mogelijkheden van een permanente trainingshal op het terrein van 

Kolping Dynamo en gedeeltelijk dat van de Scouting.  In de kamerronde voorafgaand spreekt o.a. de 

wijkraad, met o.a. de bewering ‘dat de wijkraad blij is dat het college voornemens is de 

omgevingsaanvraag voor het plaatsen van een seizoensgebonden tennishal aan de D’Almarasweg te 

weigeren.’  

 

Evenementenbeleid Nijmegen/Locatie gebonden evenementenbeleid  (LEB) Park Brakkenstein. 

In mei en december van dit jaar hebben gesprekken plaats gevonden individueel en gezamenlijk met 

gemeente en belanghebbenden, vertegenwoordigers van restaurant BEAU, Wijkraad Brakkenstein,  

Wijkraad Groenewoud, Radboud Universiteit, Music Meeting, mbt het Locatie gebonden 

evenementenbeleid(LEB).  

Een delegatie van de wijkraad sprak daar met ambtenaren van de gemeente ivm het actualiseren van 

het beleid van de gemeente mbt evenementen, mn de activiteiten die plaats vinden in het park 

Brakkenstein.  In de planning zal de gemeenteraad in het voorjaar 2014 een besluitnemen over het 

geactualiseerd Evenementenbeleid Nijmegen.  

Het betreft oa de communicatie.  

Naast de mogelijkheid dat bewoners zelf actief op zoek gaan naar informatie via de 

evenementenkalender en de site van de gemeente, wordt  in het werkproces gestandaardiseerd dat 

belanghebbenden, die zijn opgenomen in het locatieprofiel van het locatie gebonden 

evenementenbeleid, per mail worden geïnformeerd. Dit betreft wijkraden of vertegenwoordigers 

van bewoners, waarbij het vervolgens aan hen is om de informatie  te delen via de wijkwebsite, 

wijkkrant of anderszins.  

Er vindt in principe geen verruiming van het aantal evenementen plaats.  Wel wordt bepleit een 

totaal overzicht op te nemen in het beleid. Maw ook een overzicht van de evenementen van de sport 

verenigingen de Radbouduniversiteit 8 stuks etc. Gevraagd wordt of de evenementen op het 

Radboudterrein ( 8 stuks per jaar)  en deze ook op dezelfde manier bekend te maken als 

evenementen in de openbare ruimte. Het college van de gemeente Nijmegen heeft aangegeven 

medio 2014 (wanneer de meeste activiteiten plaatsvinden op de sportaccommodaties) een pilot 

handhaving uit te willen voeren om ook het geluidsoverlast van de sportclubs te handhaven. Ook  is 

aangekondigd dat er een nieuw geluidsbeleid bij evenementen komt vermoedelijk met 

gebruikmaking van een punten-systeem in relatie tot een max van 6 dagen geluidsoverlast per 

locatie.  

Bezoek gemeenteraad aan de wijk Brakkenstein 27 september. 

Op vrijdagmiddag heeft een ruime delegatie van de gemeenteraad een werkbezoek afgelegd aan de 

wijk Brakkenstein. Een groot aantal organisaties en vrijwilligers waaronder de wijkraad, actief in de 

wijk, hebben zich gepresenteerd en verteld wat zij doen. Zij hebben zowel hun enthousiasme laten 

merken als hun zorgen gemeld.  Het was een succesvolle middag. Aandacht is besteed aan oa de 
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stand van zaken kloostertuin, de ontwikkelingen mbt de nieuwbouw basisschool Brakkenstein en de 

zorgen mbt de verkeerssituatie, de ontwikkelingen mbt de wijzigingen nieuwbouw Kerk en Klooster,  

het Medisch centrum Jacobslaan en de relatie met de wijk, de illustratie van de bewonersparticipatie 

in Brakkenstein met oa  de deelnemers aan de wijkraad wijkkrant, en het gezamenlijk breien op 

dinsdag in Brakkefort. 

 

Nacht van de ommetjes in Brakkenstein 5 oktober. 

Enkele leden van de wijkraad hebben samen met andere actieve wijkbewoners op 5 oktober voor de 

tweede maal een succesvol 'Ommetje Brakkenstein' georganiseerd voor alle wijkbewoners. Er waren 

ca 80 deelnemers, die gezamenlijk de route door een gedeelte van Brakkenstein hebben gelopen. De 

route ging oa langs de boerderij de Driehuizen, de Scouting Brakkenstein en als afsluiting zijn de 

Paardenstallen van Park Brakkenstein bezocht. Hier kregen de deelnemers een kop koffie  van de 

eigenaar van het restaurant Beau aangeboden onder begeleiding van een muzikaal trio. 

Namens de wijkraad Brakkenstein 

Hermine Groenendaal  

voorzitter 

 

 

 

 


